
Styrelsens svar på motion angående grovsopor 
 
Nuvarande styrelse har ingen vetskap om eventuella löften och utfästelser som gavs vid 
införandet av sophanteringen i samfälligheten då detta ligger cirka 10 år tillbaka i tiden. I 
protokoll och andra beslut/förslag i frågan finns inga sådana noteringar. Det vi kan 
konstatera är att vi har anläggningsbeslut som säger att vi skall ha gemensam sophämtning i 
GA:2, GA:14 samt GA:15. Genom dessa anläggningsbeslut hamnar samfälligheten 
automatiskt i en kundkategori hos kommunen där dessa extratjänster inte ingår.  
 
Styrelsen kan höra med kommunen om några alternativa vägar finns. Att samfälligheten 
skulle bekosta och styrelsen administrera extrahämtningar på tider som passar de boende 
ses inte som en framkomlig väg.  
 
Styrelsen kontaktar kommunen för att se vad som kan göras. 
 
Styrelsen yrkar avslag på motionen. 
 
 


